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ZAB.0012.4.1.2023 
 

Protokół nr 23/23 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju  

z dnia 23 lutego 2023 roku 
 
 

1)  Otwarcie obrad Komisji. 
  
Pan Bogdan Domżalski - Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju w dniu 
23 lutego 2023 roku o godzinie 13:00 otworzył obrady Komisji Infrastruktury i Rozwoju. 
Powitał członków Komisji oraz Pana Romana Gołębiewskiego – Starostę Włocławskiego, 
Pana Tadeusza Wiśniewskiego – Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z 
siedzibą w Jarantowicach, Pana Krzysztofa Góreckiego – Naczelnika Wydziału Administracji 
Architektoniczno – Budowlanej.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
2)  Stwierdzenie quorum.  
 
Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 
4 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane 
quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
3)  Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował radnych, iż wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu 
Komisji otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 
Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr 22/22 z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju z dnia 25 listopada 

2022 r. 
5) Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z siedzibą 

w Jarantowicach za rok 2022.  
6) Informacja o realizacji zadań z zakresu komunikacji prowadzonych przez powiat w roku 2022.  
7) Informacja o działaniach podjętych przez Powiat Włocławski w zakresie pozyskania 

dodatkowych źródeł finansowania od podmiotów zewnętrznych w 2022 roku oraz plany 
i zamierzenia w tym zakresie z uwzględnieniem Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 

8) Informacja w sprawie realizacji zadania pn.: „Modernizacja energetyczna budynków 
Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku”. 

9) Informacja o wydanych pozwoleniach i przyjętych zgłoszeniach w 2022 r. 
10) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku 

w 2022 r. 
11) Sprawy różne. 
12) Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4  
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Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła porządek obrad komisji. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

4) Przyjęcie protokołu nr 22/22 z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju z dnia 
25 listopada 2022 r. 
 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż z posiedzenia komisji został sporządzony 
protokół. Protokół był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego Rady. Przewodniczący 
Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu? Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu i przeprowadził procedurę 
głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 
nr 22/22 z dnia 25 listopada 2022 roku został przyjęty.  
 

5) Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z siedzibą 
w Jarantowicach za rok 2022.  
 

Przewodniczący Komisji powiedział, że radni otrzymali materiały, w których dokładnie 
opisane są  zadania realizowane przez PZD. Dużo było inwestycji i zadań remontowych. 
Przewodniczący otworzył dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem sprawozdania 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z siedzibą 
w Jarantowicach za rok 2022.  
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z siedzibą 
w Jarantowicach za rok 2022 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.   

 
6) Informacja o realizacji zadań z zakresu komunikacji prowadzonych przez powiat 
w roku 2022.  
 

Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy do przedłożonej informacji mają radni 
pytania?   
Radny Wojciech Zawidzki zadał pytanie w sprawie dojazdu do strefy brzeskiej. 
Starosta Włocławski powiedział, że w 2022 r. było 6 linii komunikacyjnych, w tym 3 do 
szkół, 3 do strefy. Od 2023 r. funkcjonuje 7 linia komunikacyjna Telążna – Smólnik – 
Modzerowo -  Włocławek – Brzezie i dojeżdża do strefy. Na ta chwilę spełnia to potrzeby 
realizacji połączeń ze strefą, jak i szkół. Jeżeli zabraknie połączeń, to będą uzupełniane. 
Powiat Włocławski jest jednym z niewielu, który ma bardzo dużo kilometrów przejazdów. 
Jeżeli pojawią sygnały (nie powinny być ze szkół) ze stref o zwiększeniu tych linii, to będzie 
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się na to reagować. Jest strefa wojewódzka z Topólki – przez Izbicę Kuj. – Lubraniec. Jest to 
linia, która odpowiada za teren powiatu. W związku z tym, że linia przebiega przez teren 
sąsiedniego powiatu, realizowana jest przez województwa.  W zeszłym roku było pół miliona 
złotych mniej dochodu z opłaty komunikacyjnej. Jest to związane z brakiem wymogu 
wymiany tablic rejestracyjnych. Dla obywatela jest to lepsze, ale z punktu widzenia 
samorządu powoduje to to, że są mniejsze dochody. Wykonuje się taką samą pracę, a nawet 
więcej, bo od 2-3 lat wprowadzono obowiązek  30-dnionowego  zgłoszenia zbycia, nabycia 
pojazdu. Przy rejestracji też wykonuje się to samo a nie ma dochodu ze sprzedaży tablic 
rejestracyjnych. Wykonanie czynności administracyjnych jest zatem taka sama, a dochody są 
mniejsze.  Funkcjonowanie kolejnej czynności administracyjnej zostało przeniesione na barki 
samorządu powiatowego, na dochody własne.  
Radny Wojciech Zawidzki  zapytał czy są jakieś rozmowy z radnymi wojewódzkimi 
w zakresie transportu od strony Radziejowa?   
Starosta Włocławski powiedział, że odbywały się spotkania dotyczące linii 
komunikacyjnych. Wynikiem tego są 3 - 4 linie i 5 wojewódzka. Województwo pozostawało 
na stanowisku, że są regularne linie, które ten problem rozwiązują. Później nie pojawiały się 
sygnały z firm o potrzebie organizacji transportu zbiorowego.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację o realizacji zadań z zakresu komunikacji prowadzonych przez powiat 
w roku 2022.  
Informacja o realizacji zadań z zakresu komunikacji prowadzonych przez powiat w roku 2022 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. . 

 
7) Informacja o działaniach podjętych przez Powiat Włocławski w zakresie pozyskania 
dodatkowych źródeł finansowania od podmiotów zewnętrznych w 2022 roku oraz 
plany i zamierzenia w tym zakresie z uwzględnieniem Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 
 

Przewodniczący Komisji powiedział, że w informacji jest podane zadanie pn.: Budowa 
budynku dydaktyczno – warsztatowego dla Zespołu Szkół w Kowalu. Czy będzie to robione 
na działce powiatowej czy będzie robione na działkach ZS w Kowalu?  
Starosta Włocławski powiedział, że dotyczy to nowej perspektywy finansowej RPO, która 
nazywa się obecnie Fundusze Europejskie dla Kujaw i Pomorza. Są cztery dziedziny 
wsparcia, o które powiat może występować. Szeroko rozumiane inwestycje w ochronę 
środowiska (fotowoltaika, wymiana źródeł ciepła), szkolnictwo ponadpodstawowe, 
zawodowe, służba zdrowia, ścieżki rowerowe. Powiat stara się przygotować do tej 
perspektywy. Ta inwestycja i 3 pozostałe, które są w tegorocznym budżecie dotyczą polityki 
terytorialnej. Tym instrumentem, który był w tej perspektywie, tym razem realizowanego 
z wszystkimi gminami powiatu włocławskiego z miastem Włocławek. W związku  tym, że są 
przyzwoite nabory w ZS w Kowalu, a tam funkcjonuje się praktycznie na jednym piętrze 
budynku. Pojawił się pomysł budowy budynku warsztatowo – dydaktycznego. Powiat nie 
posiada tam własnych gruntów, natomiast użytkowanie szkoły jest na podstawie 
wieloletniego porozumienia zawieranego jeszcze przez Kuratorium Oświaty, które udało się 
3 lata temu renegocjować i obniżyć udział powiatu o 10% udziału w utrzymaniu szkoły. 
Aktualnie toczą się rozmowy z władzami miasta Kowala. Ma być podsumowujące spotkanie, 
aby ustalenia wprowadzić w życie w przyszłym tygodniu. Planowane jest uzyskanie od gminy 
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gruntu pod budowę budynku warsztatowo – dydaktycznego, przejąć skrzydło tej szkoły, aby 
szkoła powiatowa stała się odrębnym tworem a nie żeby było wejście przez jeden hol, gdzie 
są dzieci w wieku przedszkolnym aż do młodzieży ponadpodstawowej. Dobudować budynek 
warsztatowy a tamto wykorzystać na sale lekcyjne. Burmistrz Miasta Kowala jest obecnie na 
etapie budowy hali sportowej. Zwrócił się o ewentualne dofinasowanie tej budowy w zamian 
za współpracę przy realizacji tej inwestycji i możliwość korzystania z tej hali. Takie rozmowy 
są prowadzone. Nie są dograne jeszcze szczegóły i kwoty nie zostały ustalone. Wola 
współpraca jest. Wszyscy chcą, aby szkoła w Kowalu kontynuowała swoją działalność, tym 
bardziej, że nabory są przyzwoite. W tym roku ograniczyło się nabór, bo byłyby 3 klasy 
w jednym roczniku, a nie ma gdzie prowadzić lekcji. W Kowalu są już 2 hale i będzie trzecia. 
Kiedy miałoby się budować czwartą swoją halę, to byłoby to nierozsądne. Starosta ma 
nadzieję, że znajdzie się rozwiązanie. Radni też wypowiadali się, aby takie rozmowy 
prowadzić, że przekaże się pomoc finansową na budowę hali, z której będą korzystać mogli 
uczniowie szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez powiat na ustalonych zasadach. 
Gmina przekaże grunt pod budowę budynku dydaktyczno – warsztatowego i skrzydło szkoły 
z wykorzystaniem dla szkolnictwa ogólnokształcącego ze środków europejskich. 
Radny Wojciech Zawidzki powiedział, że z wypowiedzi starosty wynikało, że w jednym 
roczniku są trzy klasy.  
Starosta Włocławski powiedział, że mogłyby być 3 klasy w jednym roczniku. Trzeba było 
zrezygnować z jednej klasy ze względu na braki lokalowe.  
Radny Wojciech Zawidzki zapytał, jakie są tam kierunki kształcenia? 
Starosta Włocławski powiedział, że kierunki informatyczne, logistyka, szkoła policealna, 
opiekun w dps – ie. Nie ma kierunków typowo technicznych. Starosta uważa to za słuszne, bo 
typowo techniczne kierunki są w Chodczu, warsztaty są w Izbicy Kuj. Oferty techniczne ma 
też Włocławek, który jest dla szkół powiatowych konkurencją. Warto zatem szukać innych 
rozwiązań, czyli takich jakie są obecnie w Kowalu. Będzie to zachętą do przyjścia do szkół 
powiatowych.  
Radny Kazimierz Kaca zadał pytanie w sprawie rozbudowy drogi powiatowej Lubraniec – 
Kruszynek. Z informacji wynika, że jest to I etap, umowa podpisana w 2022 r., realizacja 
w latach 2022 – 2023. Na jakim etapie jest realizacja drogi, jak to przebiega? 
Dyrektor PZD powiedział, że w grudniu, styczniu i lutym były prowadzone roboty 
budowlane. Partnerem konsorcjum jest  LuxDom. Cały czas ok. 30 pracowników jest na 
budowie. Obecnie są robione poszerzenia. Jest wykonany 1 km ścieżki pieszo – rowerowej.  
Radny Kazimierz Kaca zadał pytanie w sprawie budowy PCZ. Czy są już informacje 
w sprawie waloryzacji?   
Starosta Włocławski powiedział, że w miesiącu styczniu br. sprawy te zostały sfinalizowane. 
Został podpisany aneks do umowy, który zakłada waloryzację na poziomie 15,8% tego 
kontraktu, tj. kwota 5,5 mln zł netto, 2,5% roboty dodatkowe, które wynikają głównie ze 
zmian przepisów prawa  - sale zabiegowe, wykonanie archiwum. Wszystkie umowy powyżej 
pół roku wymagają ustawowej waloryzacji. Wykonawca zwracał się o nią wielokrotnie, 
przedstawiając różne argumentacje, sugerując możliwością zejścia z budowy w przypadku jej 
braku. Przedstawił opracowanie jednostki, która zajmuje się kosztorysowaniem 
i przygotowywaniem kosztorysu dla tego zadania na poziomie 29% wartości inwestycji, że 
był to realny wzrost. Ze strony powiatu zostały zamówione dwa opracowania, jedno 
opracowanie to było opracowanie biegłego  sądowego w zakresie budownictwa. Tutaj ta 
zwyżka w przedziale 2,5 rocznym wynosiła 28%. Drugie niezależne opracowanie – grupa 
rzeczoznawców majątkowych biegłych sądowych zrzeszona w stowarzyszeniu tych 
specjalności powiązana z Ministerstwem Infrastruktury i Budownictwa, wieloosobowe 
opracowanie – podobnie – ponad 27% wartości zwiększenia tej inwestycji. W wyniku 
negocjacji – do 15,8%, zaznaczając jeszcze to, że wykonawca nie będzie dochodził należnej 
waloryzacji związanej z najniższym wynagrodzeniem. Oprócz waloryzacji kwotowej od kilku 
lat występuje waloryzacja przy kontraktach dłuższych niż 12 miesięcy związana ze 
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zwiększeniem najniższego wynagrodzenia. W tym roku było znaczące, bo ok. 20%. W 2,5 
letnim kontrakcie wszyscy wiedzą co się stało z inflacją 15,8%. Jest to rozsądne rozwiązanie 
dla powiatu. Koszty zostały umieszczone we wniosku aplikacyjnym. Jest się po pierwszych 
uzupełnieniach i one nie zostały zakwestionowane. Zarówno koszty waloryzacji, jak 
i zwiększonego zakresu robót, co do sal zabiegowych, najprawdopodobniej zostaną 
uwzględnione w dofinansowaniu. Przeprowadzenie tego procesu nie budzi wątpliwości osób 
sprawdzających wniosek. Najważniejsze jest to, że budowa idzie płynnie, zgodnie 
z harmonogramem, nie ma zagrożenia, żeby wykonawca zszedł z budowy, że nie zrealizuje 
się jej w terminie. Zostało to uzgodnione z inżynierem kontraktu, z kierownikiem budowy, 
z obsługą prawną.  
Radny Kazimierz Kaca zapytał, że waloryzacja kończyłaby temat?  
Starosta Włocławski powiedział, że wykonawca ma wpisane w aneksie, że nie ma prawa 
dochodzić żadnych roszczeń waloryzacji do końca budowy związanych zarówno ze wzrostem 
kosztów, ale i także niezależną rzeczą jest wzrost najniższego wynagrodzenia i obowiązek 
zwiększenia kwoty.  
Radny Kazimierz Kaca powiedział, że droga Lubraniec – Kruszynek jest też realizowana 
w okresie 2 lat. Czy w tym przypadku też jest obowiązek waloryzacji? 
Starosta Włocławski powiedział, że umowa była zawierana przed listopadem, kiedy 
obowiązywał okres waloryzacji po 12 miesiącach a umowa była zawarta na okres 10 
miesięcy. Zatem nie będzie waloryzacji.  
Dyrektor PZD powiedział, że wczoraj było otwarcie przetargu  Śmiłowice – Wilkowiczki. 
Tam jest 1,5 km przebudowy drogi z poszerzeniem  i 3 km ścieżki pieszo – rowerowej. 
Kosztorys był na kwotę 4 870 000 zł, najniższa oferta – 5 900 000 zł. Były 3 oferty. Kolejna 
była na kwotę 6 100 000 zł a najwyższa – 7 100 000 zł. Jest decyzja na dofinansowanie. Jest 
druga pozycja w rezerwie Czerniewiczki – Ossówek.  
Starosta Włocławski powiedział, że ta droga jest za 8 mln zł, z czego 4 mln zł 
dofinansowania.  Jedynym plusem jest to, że nie trzeba byłoby jej kończyć w roku bieżącym. 
Można byłoby przeciągnąć tą inwestycję do roku 2024. Umowa na Śmiłowice – Wilkowiczki 
została zawarta na okres do 6 miesięcy. Obecnie waloryzacja obligatoryjna jest po 6 
miesiącach.   
Radna Anna Kozłowska zapytała na jakim etapie realizacyjnym jest droga Lubomin – Izbica 
Kuj.? 
Starosta Włocławski powiedział, że to jest droga kilkunastomilionowa. Dwa lata temu była 
zrealizowana umowa Boniewo – Lubomin – 6 km za 5,5 mln zł z chodnikiem. Obecnie czeka 
się na zapowiadany nabór z Polskiego Ładu, kiedy w poprzednich edycjach można było 
wnioskować o środki finansowe. Należy mieć nadzieję, że te nabory będą.  
Radny Kazimierz Kaca zapytał, jakie jest stanowisko zarządu w zakresie przebudowy drogi 
w Śmiłowicach?  
Starosta Włocławski powiedział, że należałoby dołożyć środki finansowe.  
Radny Kazimierz Kaca odniósł się do parkingu przed Szpitalem Wojewódzkim we 
Włocławku. Rada Powiatu powinna wystąpić o miejsca parkingowe. Ludzie nie mają gdzie 
zostawić pojazdów. Jest bardzo niebezpiecznie, miejsc parkingowych jest ok. 50 a do szpitala 
przyjeżdża ok. 300 osób. Radny zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu, aby na najbliższą 
sesję przygotować apel do Marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego z wnioskiem    
o pilne podjęcie działań zmierzających do rozbudowy istniejącego parkingu lub budowę 
dodatkowych miejsc parkingowych przy Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym im. bł. ks. 
Jerzego Popiełuszki we Włocławku z uwagi na pogłębiające się trudności z parkowaniem 
pojazdów.  Ludzie parkują pojazdy w lesie.  
Starosta Włocławski powiedział, że jest duży problem, bo obecnie trwa rozbudowa szpitala. 
Radny Wojciech Zawidzki powiedział, że parkingi są przy drodze położonej na terenie 
miasta Włocławka i może być odpowiedź z urzędu, że to nie jest w ich kompetencji.  
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Radny Kazimierz Kaca powiedział, że należałoby też pomyśleć w sprawie parkingu przy 
Starostwie Powiatowym, może wydzielenia części dla mieszkańców powiatu. 
Radna Anna Kozłowska powiedziała, że jest duży problem z parkowaniem pojazdów koło 
Starostwa Powiatowego we Włocławku. Do radnej zgłaszają się mieszkańcy powiatu 
i poruszają problem, że nie mają gdzie zostawić auta.    
Starosta Włocławski powiedział, że wystąpiono do Miasta Włocławek w sprawie parkingu 
przy ul. Cyganka. Odpowiedź padła, że nie ma takiej możliwości, bo w planie miejskim jest 
to wpisane jako tereny budownictwa mieszkaniowego. Zostały uregulowane sprawy 
własnościowe. Było zlecone opracowanie dokumentacji na budowę bloków. To nie jest teren 
pusty, który można zagospodarować.  Miasto zainwestowało w to pieniądze.  
Radna Anna Kozłowska powiedziała, że można byłoby chociaż wyrównać teren.  
Starosta Włocławski powiedział, że miasto prowadzi inwestycję przy budowie kamienicy 
przy ul. 3 Maja, dlatego też ciężkie pojazdy wjeżdżają od strony parkingu z materiałami 
budowalnymi i blokują go.  
Radny Kazimierz Kaca powiedział, że można byłoby choć czasowy parking zrobić, 
wydzielić go, zrobić barierkę.   
Radny Wojciech Zawidzki powiedział, że jeżeli powstaną bloki, to nie będzie miejsc 
parkingowych. W związku z tym trzeba już myśleć o docelowym parkingu.  
Starosta Włocławski powiedział, że na ul. Cyganka jest tylko jeden wydział obsługujący 
interesantów, tj. Wydział Komunikacji. Pozostałe są zlokalizowane przy ul. Stodólna 68. 
Starosta powiedział, że są prowadzone rozmowy z innymi podmiotami.  
Radny Kazimierz Kaca powiedział, że należy rozmawiać z rożnymi osobami.  
Radny Wojciech Zawidzki zapytał czy była rozważana możliwość przeniesienia Wydziału 
Komunikacji? 
Starosta Włocławski powiedział, że były prowadzone rozmowy, aby przenieść do pałacyku 
na ul. Stodólną po SPZPS do remontu obiektu skorzystać ze środków z naboru na zabytki. 
Okazało się, że koszty remontu obiektu byłyby bardzo wysokie.  
Radny Kazimierz Kaca powiedział, że do czasu pozyskania parkingu należałoby na ul. 
Cyganka zrobić prowizoryczne odgrodzenie, bez inwestycji, dla mieszkańców powiatu.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego glosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała Informację o działaniach podjętych przez Powiat Włocławski 
w zakresie pozyskania dodatkowych źródeł finansowania od podmiotów zewnętrznych 
w 2022 roku oraz plany i zamierzenia w tym zakresie z uwzględnieniem Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 
Informacja o działaniach podjętych przez Powiat Włocławski w zakresie pozyskania 
dodatkowych źródeł finansowania od podmiotów zewnętrznych w 2022 roku oraz plany 
i zamierzenia w tym zakresie z uwzględnieniem Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu.  

 
8) Informacja w sprawie realizacji zadania pn.: „Modernizacja energetyczna 
budynków Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku”. 
 

Przewodniczący Komisji powiedział, że radni otrzymali informację dotyczącą modernizacji 
energetycznej budynków PUP. Z informacji wynika, że roboty budowlane obejmują 
modernizację energetyczną polegającą na wymianie instalacji centralnego ogrzewania wraz 
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z pracami wykończeniowymi oraz budowalnymi po demontażach instalacji c.o. W roku 
bieżącym jest planowanie zamówienie publiczne na wykonanie w/w robót.  
Starosta Włocławski powiedział, że I etapem była termomodernizacja zewnętrzna. W 
czerwcu 2022 r. Powiat Włocławski ogłosił w trybie podstawowym bez negocjacji  
postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na wykonanie robót budowalnych. W 
terminie składania ofert wpłynęły dwie oferty. Zaproponowane ceny złożonych ofert 
przewyższały kwotę, którą zamawiający zamierzał przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia 
a tym samym nie miał możliwości zwiększenia kwoty do ceny najkorzystniejszej oferty. 
W związku z tym postępowanie zostało unieważnione. Podjęto decyzję przełożenia prac na 
rok 2023. Zadanie ma być sfinansowanie z kar za korzystnie ze środowiska. W przyszłym 
tygodniu zostanie ogłoszony przetarg na termomodernizację wewnętrzną. W miesiącu 
kwietniu zawsze wpływają środki za korzystanie ze środowiska i kar.  
Przewodniczący Komisji w związku z brakiem dyskusji zapytał radnych, kto jest za 
przyjęciem informacji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację w sprawie realizacji zadania pn.: „Modernizacja energetyczna budynków 
Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku”. 
Informacja w sprawie realizacji zadania pn.: „Modernizacja energetyczna budynków 
Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku” stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

9) Informacja o wydanych pozwoleniach i przyjętych zgłoszeniach w 2022 r. 
 

Przewodniczący Komisji powiedział, że informacja zawiera dane roku 2021 i 2022.  
Radny Kazimierz Kaca powiedział, że ilość wydanych pozwoleń uległa zmniejszeniu 
w 2022 r. w porównaniu do 2021 r. o ¼.  
Naczelnik Wydziału Architektoniczno – Budowlanego powiedział, że realny spadek 
wynosi 20%.  
Radny Kazimierz Kaca zapytał, w jakich gminach jest najwięcej wydawanych pozwoleń? 
Naczelnik Wydziału Architektoniczno – Budowlanego powiedział, że wydawanych 
pozwoleń jest w następujących gminach: Fabianki, Włocławek, Brześć Kuj.  
Radny Kazimierz Kaca powiedział, że czynnikiem rozwoju jest miasto Włocławek. 
Pozostałe gminy – bardziej turystycznie.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził 
procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego glosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację o wydanych pozwoleniach i przyjętych zgłoszeniach w 2022 r. 
Informacja o wydanych pozwoleniach i przyjętych zgłoszeniach w 2022 r. stanowi załącznik 
nr 8 do niniejszego protokołu.  

 
10) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we 
Włocławku w 2022 r. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do przedstawionego materiału?  
Radni nie wnieśli uwag.  
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Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem sprawozdania i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego glosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku 
w 2022 r. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku 
w 2022 r. stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 

11) Sprawy różne  
 

Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy w tym punkcie porządku obrad chcieliby 
zabrać głos, przedstawić wnioski?  
Radny Kazimierz Kaca zapytał czy są jakieś sporne sprawy w pozwoleniach na budowę? 
Naczelnik Wydziału Architektoniczno – Budowlanego powiedział, że nie ma spraw 
drażliwych. Najczęściej sąsiedzi się odwołują od inwestycji. Nie ma większych problemów 
i skarg.  

 
12) Zamknięcie obrad Komisji 

 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad w dniu 23 lutego 
2023 r. o godzinie 13:55 zamknął posiedzenie Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady 
Powiatu we Włocławku. 
 
 

  Przewodniczący Komisji 
  Infrastruktury i Rozwoju  
 
      Bogdan Domżalski  
 

    Sekretarz Komisji  
Infrastruktury i Rozwoju  
 
    Anna Kozłowska  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska …… 


